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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Fri 3/27/2020 12:27:10 PM

Subject: RE: corona in de wijk

Received: Fri 3/27/2020 12:27:10 PM

+o ERED
Heb het vanochtend in de call met |[EREgean de orde gehad en net nog in call met Actiz en zorgthuisNL

Ik kreeg ook al een bericht vanuit de PFN en LZ had al vragen van Alzheimer NL.

Actiz geeft aan dat zij hierover geen leidraad maken en het bewust laten invullen door de aanbieders, cok omdat

omstandigheden lokaal verschillen.[JEEZ noemt o.a. zelf afzeggen door clienten, ruimte maken voor aanwas corona clienten.

Afspraak is dat wij over afschaling in de wijkverpleging wel een QenA maken voor onze eigen communicatie en die nog

afstemmen met Actiz en zorgthuisNL. En daarbij de insteek vooral ‘positief’ te kiezen. Kan volgens mij heel goed obv artikel Actiz

en wat we gisteren al hadden.

Zie jij kans om daar snel iets op te maken?

Denk dat het goed is om hier voor het weekend iets voor te hebben.

Groet,

I:CEN)SEENinv >Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 10:47

i ) SEE minvws.n>;SE)EEEc inv. IEE
@minvws.nl>

)SEERinv i>
Onderwerp: RE: corona in de wijk

Hoi,

In aanvulling op onderstaande, zie nieuwsbericht van Actiz op hun website over afschalen van wijkverpleging + zorg uit de

Wmo: https://nieuws.actiz.nl/tijdelijk-minder-thuiszorg-door-corona

het viel me op dat de minister gisteren tijdens het debat op vragen van de SP aangaf dat afschalen komt omdat er

minder personeel beschikbaar is door ziekte (als ik het goed heb gevolgd). Maar dat afschalen heeft dus ook heel andere

redenen (beperken van de verspreiding door verminder contactmomenten en voorsorteren op een toestroom van nieuwe

cliénten). Lijkt me goed dat ook bij de minister in beeld te krijgen, want dat lijkt mij een veel betere reactie omdat het dus een

heel bewuste keuze is.

Kun jij ervoor zorgen dat dit eventueel bij de juiste personen terecht komt binnen de crisisorganisatie?

ver:INES
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 14:10

EEN ominvws.n.>;IESE) EXE ninvvs.n-;EEC
@ minvws.nl>

) minvws.nl>

Onderwerp: corona in de wijk

Hoi,

Hierbij deel ik nog even wat info rondom corona waar ik gisteren en vandaag mee bezig ben geweest. Misschien zijn zaken

dubbel, maar liever keertje extra dan keer te weinig.

+  Gesprek [IEEE dinsdagavond : [Eas aan het woord, wij hebben vooral geluisterd. Hij vroeg

ondersteuning/legitimatie van VWS om zijn plan verder uit te werken. Die heeft gegeven. Uitwerking houdt vooral

twee dingen in: trainen van professionals en de technische kant verder ontwikkelen (e-health/innovatie thuis). Voor dat

laatste punt heeft hem gewezen op de noodregeling SET. Verder doet VWS dus even niets.

» Contact Actiz: ik heb gisteren even gebeld met [EXEC Dat was heel verhelderend. Heb het idee dat Actiz het wel

goed op de rit heeft. Ze hebben een site met alle relevante info voor zorgaanbieders. Hebben die rol van de ROAZen ook

heel goed in beeld. Wat ter sprake kwam:

o Er ontstaan steeds meer virale teams (teams die alleen naar verdachte cliénten gaan). Die hebben vaak geen

efficiénte/doelmatige routes, maar dat is even minder belangrijk nu.
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o Ze zien verschil in naleving van de richtlijn RIVM m.b.t. beschermingsmiddelen. Ze zien dat er aanbieders zijn die

onnodig snel een mond-neusmasker gebruiken. Die verschillen geven onrust onder verpleegkundigen van

verschillende aanbieders.

o Beschermingsmateriaal is absoluut het onderwerp waar ze de meeste vragen over krijgen. Bij verdeling van

beschermingsmateriaal ziet Actiz wel dat de wijkverpleging steeds beter wordt meegenomen. Wat het moeilijk
maakt, is dat alle kleine zab’s en ZZP-ers zich bij een ROAZ-netwerk moeten gaan melden. Actiz heeft in hun

kerngroep geopperd of we dit niet alvast a la leidraad herkenbare/aanspreekbare teams kunnen gaan inrichten.

Dus dat kleine aanbieders zich melden bij een grotere aanbieder en dat die vervolgens contact heeft met het

ROAZ netwerk

o Verder zien ze meer en meer dat zorgaanbieders bezig zijn om zorg af te schalen. Dit kent meerdere redenen:

bijdragen aan beperken verspreiding corona, ziekte personeel, maar ook het voorbereid zijn op een grote groep

patiénten die straks vanuit het zkh naar huis zal komen voor herstel/revalidatie of palliatieve zorg. Actiz krijgt
veel vragen van aanbieders hoe ze dit het beste kunnen aanpakken (of er werkwijzers zijn hiervoor). Actiz deelt

goede voorbeelden zoveel mogelijk in hun netwerk. Zie bijvoorbeeld Thebe: https://www.thebe.nl/nieuws/thebe-

vermindert-wijkverpleging-in-strijd-tegen-corona/

o Het meten van de PREM is uitgesteld. Deadline is in ieder geval met een maand verlengd, maar mogelijk nog

langer.
o Actiz, V&VN, Zorgthuisnl, ZN en NZa overleggen iedere dinsdagmiddag over corona. Ze hebben een gezamenlijke

‘teams omgeving’ waarlERE en ik nu aan zijn toegevoegd.
.

EE
ik hebben contact met ZonMw, om te kijken of zij een rol kunnen spelen in ontwikkeling van

multidisciplinaire) richtlijnen over corona. Natuurlijk moet eerst gepeild worden waar het veld behoefte aan heeft, dus

we hebben nu aan ZonMw gevraagd of zij dat op korte termijn kunnen uitzoeken binnen de programma’s Beter Thuis en

ontwikkeling kwaliteitsstandaarden wijkverpleging.

Hartelijke groet,
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